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1. Arvamuse andmine täiendustele Tartu Maarja Kooli kodukorras

Otsustati:
Alkoholi ja tubaka kasutamise punkti juurde lisada muudatus – kooli territooriumil ei tohi tarbida ka
suitsuvabu tubakatooteid.
Õpilaspileti kasutamise korras uuendus -  pileti kehtivust näidatakse kleebise lisamisega, kus on 
kehtivuse kuupäev.
Õpilaste koolist väljaarvamise kord sõnastatakse – pärast kooli lõpetamist muutub õpilaspilet 
kehtetuks.

2. Kooli personali koosseisust ja eelarvest

Jaanus - 51,85 ametikohta, töötajaid 70- lasteaed ja kool kokku. 
Muudatused - lisandus uus abiõpetaja. Enne oli 10, nüüd 11.
Pikendatud õppeajaga õpilaste rühma juurde lisandus abiõpetaja koolist.
Klassiõpetajaid on 11 ja nüüd ka abiõpetajaid 11.
Lasteaias on kahe rühma peale 1,0 eripedagoogi kohta (kaks inimest) ja 0,4 logopeedi ametikohta.
Lasteaia personali lisandus uus eripedagoog Maarja Punning ja logopeed Sirli Aosaar, kes töötab 
rühmades ka HEVKO-na.
Kooli lisandus uus logopeed Kristiine-Nändi Hõim.
Koolis on õpetajatel 20,4 ametikohta.
Pikapäeva rühmas on kokku 39 last registreeritud. Tegutseb kolm rühma. Kõik korraga kohal ei käi 
kunagi. Osad lapsed käivad vaid mõnel päeval nädalas. Mõisamajas on 7, 6.-9. klass on 4-5last, 
enamus lapsi on 1.-5. klassist. Kohal käib vahemikus. 10-15 last. 

Anne Raam- 
Mitu töötajat lapse peale on? 
Kas on hea logopeedi HEVKO töö peale raisata? 
Jaanus – Kuna lasteaia lapsi vähe (8), siis logopeedil on väike koht (0,4 kohta)  ja siis ta teeb ühtlasi
ka lasteia HEVKO tööd  (0,4 kohta).
Kui koolis on 75 õpilast + 8 last ja 51,85 ametikohta. See teeb 1,6 last ühe töötaja kohta. Anne 
Raam - Palju on vähese tööajaga töötajaid, kuidas nad ennast tunneks päriselt kooli liikmetena, et 
nad ei jääks üksinda (seotus kogukonnaga)?



Jaanus - me koolitame  neid. Meil on „Maarja orientatsiooni seminar” näiteks.. Näiteks 
pikapäevarühma kasvatajad, kes on osalise koormusega, on pidevalt asendajad. Tänavalt inimesi 
võtta asendamiskes on keeruline ja seetõttu on hea kui pikapäevarühma kasvatajad saavad asendada
abiõpetajaid koolituste ja haiguste ajaks. 

Priit Puusepp-  Millises vanusegrupis (pikapäevarühma kasvatajad) uued tulijad on?
Jaanus - seinast seina, nii noori kui vanu inimesi. Kuid tahtjaid on suhteliselt vähe. Oleme 
õnnelikud kui keegi tuleb. Aga inimesed oleme alati leidnud. Kolme aastaga on tekkinud kolm 
pikapäevarühma (igal aastal üks juurde).

Kadi Treial- koolimaja koridorides on kärusid palju. Kitsas.
Jaanus - ehitades ei osanud ette näha, et kool nii suureks muutub ja et meil nii palju ratastoole 
hakkab olema... Hea, et loodi Karolini kool- leevendab ka meie ruumipuudust.

Eelarve

Küte ja elekter. 2021 aasta septembris oli küte 3000 EUR, sel aastal septembris peaaegu 10 000 
EUR. Gaasiküte on kallis. Hetkel toimub linna soojussüsteemiga ühildamine ja selle häälestamine. 
Uuest aastast toimub linna soojusvõrguga ühinemine. Katlamaja siiski jääb gaasikütte 
valmisolekuna alles.

Planeering järgmiseks aastaks.
Eelarve linnavalitsusest – kütteks oli varasematel aastatel suurusjärgus 22 000, nüüd 40 000 on 
uueks aastaks planeeritud. Elektrile varem suurusjärgus 9000 EUR. aastas, nüüd 16 000 EUR aastas
uueks aastaks.
Linnavarade osakond haldab hooneid väikeste eranditega. Näiteks koristaja on meil kooli eelarvest 
ja seda ametikohta on sellisel kujul on hea allata. On tehtud ettepanekuid, et linn võtaks 
koristusteenuse oma hallata. Siin on oma plussid ja miinused. Siiski on koristamine paindlikum, kui
see on kooli enda korraldada. Mõttekoht, kas linnalt koristusteenus võtta? Hetkel pigem mitte.

Palgad

Uuest aastast on planeeritud  kooliõpetajate miinimumpalgatõus 1413 EUR-lt  1749 EUR-le. 
Planeeritud on ka  tugispetsialistide palgatõus. Hetkel õpetajatele lisandub klassiõpetaja tasu 190 
EUR. ja lisatasu seoses haridusega – kuni 50 EUR kuus. Abiõpetajatele on plaan tõsta palka 
130EUR, pikapäevarühma kasvatajatele 100 EUR. Planeeritav eelarve ei ole linnavalitsuses veel 
lõplikku kinnitust leidnud. Ka riik ei ole veel lõplikku otsust teinud õpetajate palga osas uuest 
aastast. Lasteaiaõpetajate palka ei ole samuti veel linnavalitsuses lõplikult määratletud uueks 
aastaks. Kohalik eelarve on planeeritud uuest aastast 674 000,  palgafond sellest on 570 000. 
Lisandub õpetajate palgafond u 400 000. Majandamiskulud on  seega veidi üle 100 000, millest 
põhiline raha läheb küttele ja elektrile. Seega kogu kooli aastaeelarve läheb üle miljoni. 
Otsus: võeti teadmiseks

3. Arutelu uue maja, nn. ,,Kogukonnakeskuse” ehitusplaanidest ja sellega seotud sammudest, 
mis selles suunas on astutud ja on vaja veel astuda.
Osavõtjatele tutvustatati uue maja asukoha plaani. 
Jaanus Rooba - kogukonnakeskuse hoone ehitatakse tugikeskuse maja taha. Helmi Sakkov teeb 
hetkel eskiisprojekti, 20. dets 2022 on planeeritud selle valmis saamine. Planeeritud on 
kahekorruseline maja, spordiblokk, teraapia ruumid, kohvik, keldrikorrusele on mõeldud rajada 



parkla, mida saaks kasutada varjendina . See idee on linnavalitsuse poolt  hetkel küsimärgi all. Ei 
tea veel, kas sellist ideed on võimalik teostada. Aga loodame ja püüame tutvustada oma ideid! Maja 
suurus 5160m2 koos maaaluse parklaga (2000 m2), ehk siis sama suur maja, kui kõik kasutusel 
olevad pinnad praegu kokku.
Küsimus - kui suur on linna surve ka teistele maja kasutada anda?
Jaanus- mõte on hoonet jagada, mis ei oleks ainult kooli ja tugikeskuse kasutuses. Lõuna-Eestis teist
sellist ei ole kus saaksid erivajadustega inimesed sporti teha. Spordisaali saaks anda rendile 
erivajadustega inimestele ja ka linnarahvale, mis aitaks maja jooksvaid kulusid katta.
Priit Puusepp- kust raha saada?
Jaanus - Kui suudame ideed hästi põhjendada ja tutvustada, siis linn annab projekteerimiseks raha. 
Ehitusraha peaks tulema mujalt, näiteks välisprojektide kaudu, siis panustab ka linn. Probleem on, 
et praegu on see kaitseressurssideameti maa.  Koht on olemas, projekti mitte.
Et saada eurotoetust, siis tuleb arvestada rahade taotlemisel rohepöörde ideestikuga. Näiteks 
päikesepaneeelide kasutamine maja energiatõhusamaks muutmisel.
Anne Raam - kes peale Maarja kooli tegeleb selle projektiga?
Jaanus – tugikeskusega kahasse. Tuleb teha poliitikutega koostööd. Hea kui saaks kaasata ehituse 
teostamiseks siseministeeriumi (parkla/variend), kultuuriministeeriumi ( (inva)sport), 
haridusministeeriumi (kooliõpilaste õppetöö laiendamine) ja sotsiaalministeeriumi (rehabilitatsioon 
ja tugiteenused intellektihäirega lastele ja täiskasvanutele). 
Maja haldamine on veel lahtine. Võib-olla peab seda hakkama haldama näiteks eraldi sihtasutus.
Valmis sai kooliala eskiisprojekt.
Otsus: võeti teadmiseks.

4. Jooksvatest koolielu küsimustest

1.Lasteaia riskianalüüs.
Lasteaia 1. rühma poolt esitatud küsimused, mõtted aruteluks.

1.1. Riskikohtade kontroll – hoolekogu lastevanemate esindaja annab muredest hoolekogule teada. 
Lapsevanemad võiksid jälgida riske nii õuealal kui hoonete siseselt.
Otsustati lasteaia riskianalüüsis muuta sõnastust vastutaja lahtris -  Hoolekogu vastutajana asendada
lapsevanemate esindaja hoolekogus.

2. Kas hoolekogust võiks keegi lasteaiale antavat toitu pisteliselt kontrollida?
Otsustati- murega pöörduda lasteaia lastevanemate esindaja poole, kes edastab probleemi 
hoolekogule. Menüü vastavuse jälgimine köögist välja antavale toidule ja vajadusel maitsmise õigus
on kõigil vanematel. Riskianalüüsi lisatakse lisa punkt.
Jaanus- menüüs on meil taimne teisipäev. Oleme ühinenud mahetoidu projektiga – kui 20% 
mahetoodangut siis 0,15 EUR lisaraha päevas.

2. Priit Puusepp-  kas koolil on võlgnikke?

Suur probleem see ei ole. Võlgnikele on tehtud maksegraafikuid.
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